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SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

Onderwerp: Herinrichting Spoorpark 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad      

Den Haag, 10 juli 2014 

Geachte voorzitter, 

GroenLinks heeft vernomen dat medio augustus wordt begonnen met de herinrichting van het 

Spoorpark. Hierbij wordt een nieuw talud langs de spoorlijn geplaatst. In een eerste voorstel is een 

presentatie gegeven voor een houten wand met groene begroeiing. Een verbetering van uitzicht en 

uitstraling voor de wijk Bezuidenhout (west) en een door de bewoners gewenst voorstel. Echter, nu 

is dit ontwerp, na overleg, aangepast en is er in het nieuwe plan geen sprake meer van natuurlijke 

materialen. Een betonnen wand zou volgens ACOR architectonisch beter passen bij de omgeving. 

GroenLinks en de bewoners delen deze mening niet.  

Reden voor GroenLinks om, conform artikel 38 van het reglement van orde, de volgende vragen 
stellen: 

 

1. Is het college het met GroenLinks eens dat een talud met natuurlijke materialen, dat wil 

zeggen een houten talud met groene begroeiing, de uitstraling van de omgeving verbetert? 

Graag een toelichting. 

 

2. Waarom zijn de oorspronkelijke plannen aangepast en is er een nieuw voorstel, een 

betonnen wand, ingediend terwijl de bewoners hebben aangegeven blij te zijn met het 

ontwerp zoals dat in eerste instantie werd gepresenteerd? Graag een nadere toelichting. 

 

Omdat de werkzaamheden in augustus aanvangen is het belangrijk dat er snel uitsluitsel komt over 

het ontwerp dat gebruikt en uitgewerkt zal worden en dat dit met de bewoners overlegd wordt.  

 

3. Wanneer verwacht het college duidelijkheid te kunnen geven (o.a. aan de bewoners en de 

raad) over het ontwerp en materiaalkeuze voor het talud? Graag een toelichting.  

 

4. In hoeverre zullen de voorkeuren van de bewoners meegenomen en meegewogen worden in 

de uiteindelijke keuze voor het materiaal van het talud? Graag een nadere toelichting. 

 

Inge Vianen  


